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Beste leden,

Op maandag 16 december 2024 en vrijdag 3 januari 2025 hebben Ries Adriaansen, Frank
Helmich, Jos Peters en Theo van Soest gesproken met de penningmeester, Wiet de Ronde,
over het boekjaar 2024.

De boekhouding wordt bijgehouden in een rekenblad en is helder van opzet.
Alle onderliggende boekingsstukken zijn ingescand en in te zien. Wij hebben zowel
steekproefgewijs als "opvallende" boekingen bekeken.
Het algemene beeld is dat de uitgaven zowel rechtmatig als doelmatig zijn.

De afdeling opereert bijzonder zuinig. Daarom zijn er elk jaar weer ‘meevallers’ die deels ook te
verklaren zijn door activiteiten die niet doorgingen.

Tot ons genoegen is er nu een duidelijk systeem van een vijftal geoormerkte spaarpotten
(verkiezingen Tweede Kamer, Gemeenteraad, Provinciale Staten, Europees Parlement;
Campagnemedewerker). Het vullen van deze potten drukt op de begroting van het lopende
boekjaar. De uitgaven uit deze voorzieningen zijn niet meer zichtbaar in de reguliere
jaarboekhouding. Dit systeem werkt goed zolang de uitgaven slechts een beperkt aantal posten
bevat. Wij geven er de voorkeur aan om per jaar en per spaarpot een balans bij te houden die
op dezelfde manier als de jaarrekening kan worden gecontroleerd. Voor de uitgaven geldt
immers dat deze langs dezelfde maatlat van rechtmatigheid en doelmatigheid moeten worden
gelegd.

Ook dit jaar was er weer sprake van verwarring tussen fractie en afdeling over enkele posten.
Het gaat om kleine bedragen. Er mag op geen enkele manier het beeld ontstaan dat de fractie
de afdeling subsidieert. Daarom kunnen deze bij twijfel het beste door de afdeling worden
betaald.

Wij stellen aan de leden voor het bestuur te dechargeren voor het gevoerde financiële beleid
over 2024 en danken de penningmeester voor de prettige samenwerking.
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